
政府完全沒有重視過香港運動員的苦心及生死 

熱切期望 BMX 小輪車場國際賽道早日重開 

2017 年 3 月 20 日  戴卓安  

主席，各位議員，家長大家好！ 我叫 Duncan,今年 11歲，六年班小

學生。踩 BMX 約二年時間。 

  

我好熱愛這項運動，也曾經去泰國參加過兩次公開比賽，見到佢地當

地比賽場地好靚，氣氛十分熱鬧，佢地的車手都顯得非常有自信，我

都好羨慕。相比我地香港練習既場地，標準國際比賽場地因日久失修，

現在已經封閉咗五個月，我覺得真係好浪費。我好想可以再代表香港

去參加比賽，但現在沒有一個可以讓我們好好練習既場地，因為有些

動作我們在細的練習場根本練習唔到，覺得好可惜。我將來也好想把

這項運動推薦給更多人認識，因為可以強身健體，又可以有一班志同

道合的好朋友，好過打遊戲機...記得之前爸爸媽媽都好擔心我練 Bmx

會耽誤我學業，但啱啱相反，我在這項運動，增強了自信，而成績也

有進步呢！ 
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我強烈呼籲政府可以關注我們這班熱愛 BMX運動的車手，關注我們兒

童可以有這項身心健康運動的發展。呼籲政府投放資源令 Bmx場地恢

復當年面貌， 薪火相傳 ，令 Bmx運動有更健康更全面的發展！ 

 

多謝各位！ 


